
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 

- Odgovor na vprašanje svetnika Josipa Troha glede izgradnje kanalizacije Lokavec, 
občinskega prostorskega načrta (stališča do pripomb), poligona varne vožnje, prodaje 
majic v TIC 
 
a) Projekt kanalizacije Lokavec je bil krajanom predstavljen na zboru dne 4.5.2011 v 
prostorih dvorane Lokavec. 
Trenutno poteka izgradnja na odseku lokalne ceste Lokavec – Cesta od Loretovš proti 
Lahovšam. To je najzahtevnejši odsek, saj se gradi tako gravitacijski kot  tlačni vod 
kanalizacije, dva vodovoda ter TK omrežje. Z vsem naštetim dvakrat prečkamo strugo 
vodotokov. Na ostalih odsekih bodo dela potekala hitreje. 
Vsak ponedeljek ob 8.30 so redni operativni sestanki, ki se jih lahko udeležijo tudi 
predstavniki krajevnih skupnosti oziroma po potrebi tudi drugi predstavniki krajanov. 
Pripravil: Peter Kete 
 

b) Občina Ajdovščina (v nadaljevanju: občina) je v skladu s 47. členom zakona o 
prostorskem načrtovanju (v nadaljevanju: ZPNačrt) dne 1.6.2009 vložila na Ministrstvo za 
okolje in prostor (v nadaljevanju: MOP) dopolnjen osnutek občinskega prostorskega načrta (v 
nadaljevanju: OPN). MOP je dne 17.6.2009 pozvalo 38 nosilcev urejanja prostora, da se v 
roku 30 dni od prejema dopisa, kot pristojen nosilec urejanja prostora opredelijo do 
načrtovanih posegov v prostor ali načrtovanih prostorskih ureditev v dopolnjenem osnutku 
OPN z vidika njihovega delovnega področja in podajo svoje dopolnilne smernice. V 
zakonitem roku 30 dni je občina prejela 12 dopolnjenih smernic od 38-tih nosilcev urejanja 
prostora, v razumnem roku 60 dni je občina prejela še 5 dopolnjenih smernic (brez 
Ministrstva za kmetijstvo gozdarstvo in prehrano, v nadaljevanju: MKGP).  

Pri izdelavi osnutka OPN so bile, poleg občinskih pobud, obravnavane in delno vključene tudi 
pobude občanov, ki so obsegale 936 parcel za nova stavbna zemljišča in 278 parcel za 
izločitev iz stavbnih zemljišč. Tako je osnutek OPN obsegal tudi širitev poselitve na najboljša 
kmetijska zemljišča (1. območje) v površini cca 141 ha ter na druga območja kmetijskih 
zemljišč in gozda  cca 92 ha.  

Občina je dne 9.10.2009 sprejela sklep o nadaljevanju postopka in sklep o predhodni javni 
razgrnitvi, ki je bila opravljena od 26.10.–27.11.2009. Med predhodno javno razgrnitvijo so 
občani in zainteresirana javnost podali 296 pripomb za okvirno 689 parcel, ki so se nanašale 
predvsem na nove pobude in na neuvrščene predloge. Do konca meseca januarja so bile 
zbrane pripombe in izdelani osnutki stališč do pripomb.  

Po večkratnih pozivih je občina dne 15.2.2010 prevzela dopolnjene smernice MKGP-
področje kmetijstva, v katerih se je ministrstvo negativno opredelilo do skoraj vseh predlogov 
za spremembo rabe na najboljših kmetijskih zemljiščih (98,5%). Za vsako tudi najmanjšo 
širitev je zahtevalo številna dokazila in utemeljitve: utemeljitev širitev z demografskimi 
podatki in dokazili, da v naselju ni prostih stavbnih zemljišč; pri utemeljitvah v korist kmetij 
strokovne podatke o kmetiji in objektu, podatke o izvedenih melioracijah in komasacijah; 
zaradi zagotavljanja in ohranjanja kmetijskih zemljišč zagotovitev ustreznih nadomestnih 
kmetijskih zemljišč, ki sedaj niso v kmetijski rabi; izdelavo variant širitev poselitve; izločitev 
stavbnih zemljišč pri razpršeni poselitvi;….  

Ker so pridobljene smernice korenito posegle v izdelan osnutek OPN, stališč do pripomb 
občina ni mogla zavzeti.  

Občina je, skladno z dogovorom z MKGP, pripravila nov skrčen osnutek OPN-2, ki je 
obsegal širitev poselitve na najboljša kmetijska zemljišča v površini cca 86 ha ter na druga 
območja kmetijskih zemljišč in gozda  cca 92 ha. Osnutek OPN-2 vključno z elaborati za 
poseganje na najboljša in druga kmetijska zemljišča v občini Ajdovščina je bil posredovan na 



MKGP dne 6.10.2010. Dne 24.5.2011 je MKGP posredovalo stališče, v katerem je občino 
ponovno pozvalo na spoštovanje veljavnih predpisov in danih usmeritev.  

Obvezne strokovne podlage o najboljših kmetijskih zemljiščih je občini posredovalo MKGP v 
fazi pridobivanja smernic za pripravo novih prostorskih aktov občine. V postopku ugotavljanja 
usklajenosti država oz. nosilci urejanja prostora posebno pozornost namenjajo ravno širjenju 
stavbnih zemljišč na kmetijska zemljišča, ki so ustavno varovana kategorija. Ustava v 71. 
členu navaja, da zakon določa posebno varstvo kmetijskih zemljišč in zakonodajalcu nalaga, 
da z zakonom posebej uredi to področje. V  smernicah na dopolnjen osnutek OPN je MKGP 
navedlo, da sta država in lokalna skupnost (občina) dolžni varovati najboljša kmetijska 
zemljišča in s tem zagotavljati prehransko varnost prebivalstva. 

Občina bo morala pripraviti nov osnutek OPN-3, ki bo bolj dosledno upošteval določila 
veljavne prostorske zakonodaje ter določila sprememb in dopolnitev zakona o kmetijskih 
zemljiščih (Ur.l. RS, št. 43/11), po katerem so vsa kmetijska zemljišča »skoraj nezazidljiva« 
za stanovanjsko gradnjo.  

Na osnutek OPN-3 bo morala občina preko MOP ponovno pridobiti smernice nosilcev 
urejanja prostora, omogočiti javnosti seznanitev v okviru javne razgrnitve in javne obravnave, 
preučiti pripombe in predloge javnosti, do njih zavzeti stališče, seznaniti javnost z okoljskim 
poročilom… ter postopek nadaljevati in zaključiti skladno z ZPNačrt. 
Pripravila: Irena Raspor 

c) Ministrstvo za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano je zavzelo stališče naj se poligoni varne 
vožnje načrtujejo v okviru državnih prostorskih načrtov, v kolikor bo izkazan javni interes. 
Glede na stališče ministrstva, da je 17 ha kmetijskih zemljišč na deponiji plazu Slano blato, 
ali kje drugje, prevelika izguba za prehransko varnost prebivalstva. Občina Ajdovščina s 
predlogom za spremembo namenske rabe ne more nadaljevati. 
Pripravila: Irena Raspor 

č) TIC je organiziran kot del občinske uprave. Ker občine niso registrirane za prodajo 
blaga, se prodaja majic in drugih materialov v okviru TIC ne more izvajati.  Proučujejo se 
možnosti za prodajo turističnih spominkov v okviru Zavoda za šport.  
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 

- Odgovor na vprašanje svetnika Angela Vidmarja  glede daljnovoda Skuk 
 
Takoj po sprožitvi plazu Stogovec se je iskala varianta za zasilno povezavo ter usposobitev 
obstoječega daljnovoda Skuk preko plazišča. Mnenje geologovo je bilo, da to do nadaljnjega 
ne pride v poštev. Zato nam je Elektro Primorska za 14 dni posodila svoj agregat, ki pa ga je 
bilo nato potrebno vrniti. 
Zaradi krizne situacije je občina nato nabavila svoj agregat, ki bo do rešitve situacije na 
Skuku, potem pa bo prestavljen na vodarno Hubelj  kot rezervni vir napajanja ob izpadu 
električne energije. 
Daljnovod Skuk je priključni daljnovod v lasti Občine Ajdovščina, črpališče Skuk pa je z 
električno energijo oskrbovalo podjetje Gen I, ki je bilo izbrano kot najugodnejši ponudnik. V 
kolikor bo Elektro Primorska zainteresirana, da daljnovod Skuk vključi v svoje omrežje, ga bo 
morala odkupiti skladno z veljavno zakonodajo. 
Varianta novega kablovoda z vkopom po drugi strani pobočja pa je bila izbrana na osnovi 
geološke presoje terena ter ocene škode. Ocenili smo, da  stroški izgradnje vkopanega 
daljnovoda ne  bodo presegli normiranih stroškov, ki so bili podlaga za oceno škode na 
obstoječem daljnovodu. 
Ob tem je potrebno poudariti še čas. Trasa vkopanega daljnovoda bo v maksimalni meri 
speljana po javnem dobrem, tako da bo možno  potrebna dovoljenja pridobiti zelo hitro. 
Zračni daljnovod bi prečkal  namreč precejšnje število zasebnih parcel, za katere bi bilo 
potrebno sklepati služnostne pogodbe ter iskati soglasja lastnikov, kar pa se po izkušnjah 
lahko precej zavleče zaradi problemov z ažuriranjem lastništev. Zračni daljnovod   obremeni 



parcelo v širini 6 do 10 metrov (traso je potrebno redno čistiti, za izpad dohodka pa izplačati 
odškodnino). 
Kljub navedenemu, pa bomo do konca junija začasno usposobili star daljnovod na način, da 
ne bo motil sanacije plazu. Za poseg smo pridobili tudi odločbo inšpektorja pristojnega za 
energijo. 
Pripravil: Peter Kete 
 
- Odgovor vprašanje svetnika Valentina Krtelja glede nevarnih psov ob cesti proti 
Fužinam 

Dne 16.06.2011 sem po predhodnem pogovoru z vodstvom opravil ogled kraja z »nevarnimi 
psi« na cesti proti Fužinam, ker situacije na terenu nisem podrobno poznal.  

V ogradi hiše ob cesti proti Fužinam sta bila dva odrasla psa pasme Argentinska doga. Na 
kraju sem se zadrževal 20-30 minut z namenom preučitve obnašanja psov ob različnih 
zunanjih dražljajih. Psa se obnašata tipično značilno za pasmo te vrste. Po moji osebni oceni 
psa ne ogrožata nikogar in ničesar. 

V tej zvezi sem se posvetoval z veterinarsko inšpektorico ga. Vrčon v Ajdovščini, ki prav tako 
ne vidi nobenega razloga za izvedbo zakonitih ukrepov. Po naši zakonodaji postane vsak 
pes ne glede na pasmo in vrsto »nevaren pes« šele po tem, ko je napadel oz. ugriznil 
človeka ali žival. 

Predlagala je pogovor s stranko oz. lastnico psov v smeri postavitve opozorilnih tabel na 
ogradi dvorišča. Drugih ukrepov v tej zadevi za enkrat ni  mogoče izvesti. 
Pripravil: Dragan Stojkovski 
 
 - Odgovor na vprašanje svetnika Kazimirja Čebrona glede omejitve hitrosti čez 
železniški prehod Kamnje in glede vzdrževanja javnih poti v KS  
 
a) Železniški prehod zaradi cestišča v nagibu in kontra nagiba železniških tirov preko 
prehoda predstavlja resno nevarnost za vozila, ki ne upoštevajo omejitve hitrosti.  Dogovorili 
smo se, da postavimo dodatne znake za omejitev hitrosti prometa preko tega železniškega 
prehoda in sicer z obeh strani znak za neravno vozišče (I-8) in znak za omejitev hitrosti na 
20 km/h (II-30).Prometni znaki so naročeni in bodo v kratkem postavljeni. 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
b) Skladno z Odlokom o občinskih cestah v občini Ajdovščina so krajevne skupnosti dolžne 
vzdrževati javne poti na svojem območju. Za vzdrževanje prejmejo letno na podlagi dolžine 
cest sredstva za tekoče vzdrževanje. Ugotavljali smo, da niti dodeljenih sredstev KS niso  
realizirale za tekoča popravila, zato smo pred dvemi leti uvedli sistem, da se morajo 
neporabljena sredstva za tekoče vzdrževanje vrniti v proračun. Od takrat naprej KS dejansko 
namenijo sredstva za  sprotna popravila, košnje, krpanje asfalta ipd. Večja investicijska 
vlaganja pa se financirajo iz proračuna občine.  V kolikor KS ugotavljajo, da poteka 
nedovoljen promet po javnih poteh s težko mehanizacijo, so dolžni opozoriti policijsko 
postajo ter predlagati poostren nadzor nad prometom oziroma sporočiti probleme občinski 
redarski službi.   
Pripravili: Alenka Čadež Kobol, Mojca Božič  
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Boruta Valesa glede daljnovoda Šmarje - Branica 
 
Z Elektro Primorska so nam podali sledeč odgovor: 
»Daljnovod Branica-Šmarje je v celoti obnovljen,v septembru bomo nadaljevali z obnovo DV 
Šmarje –Gabrje in v smeri Vrtovč. 
Intenzivno delamo na dokumentaciji za povezovalni DV Vrtovče –Tevče,ki bo bistveno 
pripomogel k zanesljivosti napajanja. 
V kolikor ne bo več zapletov s služnostnimi pogodbami bi ta vod v letu 2012 tudi zgradili. 



Velik del zadnjih prekinitev je vezan na izredne dogodke v sistemu (poseki dreves ob 
vodih,udari strel na napajalnih napravah) 
Pripravil: Boris Arčon 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Mitja Tripkoviča glede dnevnega reda seje 
občinskega sveta in uvrstitve točke na dnevni red ter glede preselitve TIC v Pale 
 
a) Oblikovanje dnevnega reda za sejo Občinskega sveta obravnava 16. in 17. člen 
poslovnika. Prvi odstavke 16. člena jasno navaja, da predlog dnevnega reda pripravi župan 
in sicer v skladu s programom dela sveta, v skladu s sklepi sveta oziroma v skladu z 
zahtevami predlagateljev sklica seje.  
Sklic seje obravnavajo 11. do 15. člen poslovnika. Sklicatelj seje je župan. Župan skliče sejo 
na lastno pobudo, v skladu s programom dela, na predlog delovnega telesa občinskega 
sveta, sklic seja lahko zahteva tudi četrtina svetnikov ali nadzorni odbor. Zahtevi za sklic seje 
mora biti priložen tudi dnevni red in gradivo.  
Pripravil: J. Furlan 
 
b) Ideja o selitvi TIC v prostore mladinskega centra in hotela se je porodila že pri snovanju 
gradnje objekta. Eden izmed razlogov je, da se bo frekvenca turistov na tem območju 
povečala, prav tako pa se v okviru Zavoda za šport odpirajo možnosti za prodajo turističnih 
spominkov, kar TIC v okviru občine do sedaj ni mogel realizirati. Na ta način se 
obiskovalcem nudi kar največ informacij o naših krajih in dogodkih ter o možnostih obiska 
drugih turističnih točk na območju naše občine in širše. S tem pa ne pomeni, da v centru 
mesta ni mogoče dobiti turističnih informacij, saj se je v dosedanjih prostorih TIC v stolpu na 
tržnici ohranila info točka.  
Pripravila: Alenka Čadež Kobol   
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Matjaža Bajca glede obnove ceste Col – Predmeja 
 
Za uradni odgovor smo zaprosili na DRSC, vendar do danes odgovora še nismo prejeli. 
Ponovno smo jih zaprosili za odgovor do četrtka.  
Pripravila: Alenka Čadež Kobol  
 

-  Odgovor na vprašanje svetnika Alojza Klemenčiča glede prihodkov od prodaje smeti 
 
Podatke je pripravila Komunalno stanovanjska družba d.o.o. Ajdovščina: 
 
PRIHODKI IZ ODDAJE LOČENO ZBRANIH FRAKCIJ PO LETIH 
    

LETO POSLOVANJA 
PRIHODKI V 

EUR 

IND na 
predh. 

leto 

IND na 
leto 

2003 
2003 3.965,08 100 100 
2004 14.215,01 359 359 
2005 21.041,23 148 531 
2006 37.885,05 180 955 
2007 40.460,98 107 1020 
2008 32.596,91 81 822 
2009 22.593,25 69 570 
2010 49.686,58 220 1253 
    
 Vodja računovodstva:  
 Marta Klemše Črnigoj l.r.  
 



- Odgovor na vprašanje svetnika Dušana Mikuža glede koncesijske dajatve za 
posekan in prodan les 

Odgovor je podan v obrazložitvi proračuna za leto 2011. 

Pripravila: Karmen Slokar 
 


